
中  山  紀  念  會 
SUN YAT-SEN MEMORIAL ASSOCIATION 

415 Chinatown Mall, Sacramento, CA 95814 
Phone: (916) 444-7180 

二 埠 中 山 紀 念 會 通 告  

（一）本會定於二月十七日（星期日）上午十一時，參加中華會館新春團拜，歡迎全體會員伉儷踴

躍參與。團拜地點: 中華會館大禮堂。 

（二）三月十二日為 國父孫中山先生逝世紀念日，現提前於三月十日（星期日）上午十一時，在

本會門前舉行 國父銅像獻花致敬儀式，以紀念一代偉人締造中華民國之貢獻。禮成後，設席福臨

酒家，宴請全體會員伉儷暨嘉賓。 

（三）本會謹訂於四月六日（星期六）下午六時，假座麗寶樓酒家，舉行本年春節聯歡會，並有卡

拉 O K 助興，慶祝新年。歡迎踴躍參加，共渡新春。 

謹 致 本會全體會員伉儷 
中 山 紀 念 會 會長     余 國 湛    

                                             副會長     鄺 啟 忠 
                                                 副會長     余 緒 揚 

中 華 民 國 一０二 年（2013）二 月 十 日 

Date of Notice: February 10, 2013  

NOTICE  

SUN YAT-SEN MEMORIAL ASSOCIATION UPCOMING EVENTS 

1. On Sunday, February 17, 2013 the Association will join The New Year Celebration for all 
Family Associations at the Chinese Benevolent Association (Hall).  

2. On Sunday, March 10, 2013, there will be a flower ceremony at 11:00 am for all members and 
their spouses to honor the late Sun Yat-Sen with lunch to follow at Fortune House Restaurant. 

3. The Association Annual New Year Spring Banquet will be held on Saturday, April 6, 2013, 
6:00 pm at Rice Bowl Restaurant. All members and their spouses are welcome and encouraged 
to attend this Chinese New Year celebration.  

 


